
 

Fællesbestyrelsesmøde 
Onsdag d. 09. 11. 2022 kl. 19.00 til 21.00 

 
 

Afbud:  _Melanie_______________________________________________________ 
 

1. Godkendelse af dagsorden.  

Godkendelse af referat samt 

underskrift. 

 
 

2. Orientering: 

Formand 

Hellevad Børneunivers, SKS, AJ 

Nyt fra personalet, GH, CLK 

 

3. Arbejdsdag. Alle 
Evaluering 

 

4. Pædagogisk tilsyn i Smørhullet.  
Hvordan gik det? 

 

5. Udvidelse af Småbørnsgruppen 
Vi har fået en henvendelse fra forvaltningen, om vi 

kan udvide småbørnsgruppen med 6 pladser 

 

 

6. Princip for fremmøde og sygemelding. 
Bilag vedhæftet. Tilføjelser og justeringer drøftes 

kort 

 

7. Læserbrev vedr. udvidelse af 

Smørhullet 

 

 

8. Dåsepresning.  
Er det noget man kunne deltage i? 

 

9. Morgensang 

 

 

10. Pantpenge 

 

11. Juletræ i gårdspladsen 
 

 

12. Økonomi. SKS 

 

13. Årshjulet. Alle 
Bilag vedhæftet 

 
 

Evt.:  

 

Ad.1. Godkendt og referat underskrevet 

 

Ad.2 SKS: På skolen skal vi til at arbejde med en 

elektronisk meddelelsesbog. Det bliver prøvet af i 

3. kl. Vi har ansat en ny pedel Torben Jensen til d. 

1. december. 

GH: Vi har arbejdet på at få brødordningen op og 

kører igen. I 5. og 6. årgang skal der være 

skuespil til forårsfesten. 

CLK: Vi har i børnehaven haft forældremøde med 

stor opbakning og mange positive 

tilbagemeldinger fra forældrene 

 

Ad.3. Alt i alt en god dag. Vi bør diskutere om 

der skal være håndværkerbajere til håndværkerne 

inden spisetid. 

 

Ad.4. Der var rigtig mange rosende ord fra den 

pædagogiske konsulent. Hun har ikke set en 

pædagogiske aktivitet bedre i de 13 år, hun har 

kørt pædagogiske tilsyn.  

 

Ad.5. Sagen og tankerne fremlagt. Der er 

opbakning fra bestyrelsen. Vi sætter processen i 

gang, med at forberede til 12 småbørn og 3 

gæstebørn. Tanken er at de skal holde til i 

pavillonen.  

 

Ad.6. Vi retter det vi har diskuteret til og tager 

princippet op til godkendelse på næste møde 

 

Ad.7. Gennemlæst. Bestyrelsen sender ud 

 

Ad.8. Gitte og Søren tager det med til de øvrige 

lærer, om det ville være en ide til mellemtrinnet, 

så de kan tjene lidt til klassekassen. Det kunne 

eventuelt foregå som en del af ”hold byen ren” 

ugen 

 

Ad.9. Spørgsmålet lyder, om der er tanker om, at 

udvide morgensang hver morgen. Svaret er, at vi 

nøjes med at holde fast i mandag og fredag.  

 

Ad.10. Underbjerg donerer pantpenge til Hellevad 

Universet og har indtil nu pantet 4331,50 kr. 



Pengene skal gå til legepladsen. 

Legepladsudvalget står for brugen af 

pengene 

 

Ad.11. Vi holder fast i, at vi vil have 

juletræer op, og Christina undersøger, om 

hun kan få Ernst (nabo landmand) til at 

sponsorere dem. 

 

Ad.12. Vi har et merforbrug på 6,6 % pt.  

 

Ad.13. Vi har glemt at inviterer elevrådet 

og glemt trivselsundersøgelsen blandt 

medarbejderen. Ellers ikke noget at tilføje 

 

 

Evt. Referatet ønskes sendes ud til FB 

dagen efter mødet og sendes ud til øvrige 

forældre senest en uge efter mødet.  

Der er ønske om, at vi får indkaldt til 

fælles Trivselsrådsmøde. Vivi laver 

indkaldelsen.  

 

Næste møde: 7. december  

Punkter til næste møde: Princip for 

fremmøde og sygemelding. 

Parkeringsplads. Elevrådet. 

Trivselsundersøgelsen. 


